

《单词百科:meteor是什么意思?meteor怎么发音?meteor的解释和用法》

英语单词meteor是什么意思?meteor怎么读?meteor怎么发音?简答网为您整理了meteor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



meteor怎么读

meteor的读音:[mi ti (r)]

meteor的意思

- 1、n.流星;大气现象;
- 2、abbr.气象学(=meteorology);

meteor的相关词组

- 1、meteor shower 流星雨;

meteor的近义词

- 1、asteroid n.[天]小行星;海盘车;海星;
- 2、bolide n.火流星;
- 3、comet n.彗星;
- 4、falling star n.流星;
- 5、fireball n.火球;大流星;(旧式)燃烧弹;工作起来劲头十足的人;

meteor的双语例句

- 1、Keep clear of his Meteor Blaster and massive crush claw.

时刻留意他的流星铳和粉碎爪。

- 2、Meteor showers are named after the constellation in which the radiant appears , for example the Perseids.

流星雨是由发出光源的所在星座而命名,例如英仙座流星雨。

- 3、Happiness seems meteor, who can accompany to me clench it.

幸福就像流星,谁是个陪我抓住流星的人。

- 4、Looks back on past events'time, remembers these like meteor to delimit the life love.

回首往事的时候,想起那些如流星般划过生命的爱情。

- 5、Like a flash of lightning, the meteor shot across the sky.

流星像一道闪光划过天空。

- 6、Large meteor impacts may have occasionally thickened and warmed the atmosphere.

大型陨石的撞击则可能偶发的使大气密度及温度增加。

- 7、It is the most meteor shower until now this year.

这是今年迄今为止最为壮观的流星雨。

8、 Skirk Ridge had survived earthquakes, mud slides , and meteor showers. Then the goblins moved in.

司克山脊熬过了地震, 土石流, 甚至于陨石雨. 最后地精搬过来了.

9、 In early summer this year, meteor showers will come with an stream.

今年初夏流星雨一浪接一浪.

10、 She held her palms together , and made a vow when a meteor shot across the sky.

流星划过时,她合拢双手许了一个愿望.

11、 The early morning on the 13 th, the Perseid meteor shower as about blooming, beautiful night sky.

13日凌晨, 英仙座流星雨如约绽放, 惊艳夜空.

12、 a meteor shower

流星雨

13、 This is the meteor data system and you can read all the weather measurements right here.

这是流星数据系统,你可以在这里读取到所有的测量结果.

14、 Like a flash of lightming, the meteor shot across the sky.

流星象一道闪光划过夜空.

15、 He says that he has seen a meteor at some time.

他说有一次他看到过一颗流星.

16、 It is not the eternal objects and, nor is it light as a meteor Perishable Can.

它不是永恒的物体而永驻, 也不是流星灿光一样易逝.

17、 He can tell you one about the meteor story.

他会告诉你一个关于流星的故事.

18、 Meteor across the night sky, I was looking forward to the distant future.

流星划过夜空, 我的期待是远方的未来.

以上是简答网为您整理的meteor怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于meteor的用法、meteor的释义、meteor的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/meteor>

